
PROTOKOLL STYREMØTE I NBTF REGION ØST – 02.10.2024 

Sted      over Teams 
Tid        Onsdag 02.10.2024 klokka 18:00 – 19:30 

 
Deltakere: 
o Nestleder Claus Tjelle, Askim IF Bordtennis 
o Styremedlem Camilla QinghuaYu Henriksen, Fokus BTK 
o Styremedlem Andreas Bangsund, Fredrikstad BTK 
o Styremedlem Frank Larsen, Larkollen IL 
o Styremedlem Anne Mari Nytrøen, Kobra BTK 
o Leder Øivind Eriksen, HamKam  

Deltok ikke: 
o Styremedlem Fredrik Nordsveen Johansen, Fokus BTK 

  

Agenda: 
  

• Orienteringssaker 
• Camilla om økonomi. 

Camilla hadde en god og oversiktlig gjennomgang av aktiviteter på kontoen med 

fargekoder for diverse kategorier.  
• Inntektsiden I hovedtrekk de første 9 måneder 204 298,-: 

1. Alle klubber har betalt serieavgift for i fjor: Årskontingent og 

serieavgift forventet inntekt i oktober 126.000, - 
2. Vi må søke på nytt tilskudd fra Royal Bingo  
3. Momsrefusjonen søknad er en gang i året, må legges inn i årshjul,  
4. Vi gikk glipp av noen tusen i år fordi vi ikke fanget det opp i tide  

• Utgifter i hovedtrekk de første 9 måneder 265 738,-: 
1. Administrasjon til seriespill og regioncup  
2. Regninger for premier og gaver 
3. Støtte til klubbene  

 
• Frank/Andreas om treningssamlinger 

• Den store utfordringen er å få plass i terminlista. Frank og Andreas planlegger 

litt og vi varsler de som setter opp terminliste for neste år om vi ikke får det til 

i løpet av våren. Andreas styrer opp. 
 

• Anne Mari om Regionscup 
• Regionscup 1.runde 26. og 27. Oktober. Fokus har sendt ut invitasjoner, det er 

også lagt på Region Øst sin gruppe på Facebook. Fredrik skal legge ut på 

nettsiden til regionen 
• Regionen skal skaffe overdommer. Camilla undersøker med mulige 

kandidater. Overdommer dekkes av Region Øst  
• Anne Mari stiller som representant for Region Øst under cupen. 



  
• Claus om seriespillet. 

 
•       Den første samlerunden med Stupa er unnagjort. Region Øst har stor tro 

på at dette vil bli bra! Mye jobb skal imidlertid gjøres fremover for å tilpasse 

Stupa appen til seriesystemet. Å føre inn resultater var i den første 

samlerunden et samarbeid mellom spillere/lag, arrangører og 

serieadministrator. Den største jobben ble gjort av Stupa selv på grunn av 

foreløpige mangler i appen. I fremtiden vil spillerne/lagene selv lett kunne 

føre inn resultatene. Vi tror flest mulig om å gjøre det. Dette vil imidlertid ikke 

være et krav for å kunne spille i Rostadskipserien og i 5. divisjon. Arrangørene 

vil inntil videre ha et ansvar med å hjelpe til, og i samarbeid med 

serieadministrator oppdatere kampresultater i Stupa. Kampskjemaene I alle 

avdelinger sendes til serieadministatoren for å kunne kontrolleres opp mot 

Stupa.  

 

•       Forsikringer for 6.div. spillere - Gjensidige trenger en navneliste på 

spillerne i 6.divisjon. Klubbene sender navneliste til Claus, som sender listen 

til forbundet og Gjensidige. De inkluderes i den gjeldende forsikringen som er 

i lisensene, uten at Gjensidige krever ekstra betaling. Dermed trenger ikke 

spillerne å ha en egen lisens for å spille i 6.divisjon. Spillere i 6. divisjon må 

imidlertid være medlem i en klubb. Spillere på samme lag kan være fra flere 

klubber. 
 
  

• Eventuelt 
• Camilla sang bursdagssangen til Øivind på kinesisk!  
• Forslag: Julestyremøte 6.desember på Egon Ski. 

  
• Neste møte 

• Usikker på om vi trenger møte i november. Vurderes om noen uker. 

Alternativt blir dette punkter til julestyremøtet.  
• Treneroversikt  
• Støtte til klubber som ikke disponerer egne trenere v Øivind  
• Forslag om treningssamling for voksne 
• Ny søknad fra Oslo BTK 
• Skal vi prøve å oppmuntre klubbene til skolebesøk ved å sette av litt penger, 

og eventuelt tenke litt på om det finnes en eller flere personer vi kan foreslå 

på slike skolebesøk? 
  
  
Anne Mari, referent 
 


